
-- This certificate shall be used in conjunction with an English certificate at WWW.iecq.org --      Chinese (Simplified) Translation Template from IECQ-H Rev. 08 

 

 

国际电工技术委员会电子零件质量评估制度(IECQ) 

涵盖电子零件、组装件、相关物料和过程 

有关规则及详情，请登陆 www.iecq.org 
 

IECQ 合格证书 

有害物质过程管理 
 

IECQ 证书号码: IECQ-H MOODY 20.0020 发出序号: 3 状态: 有效 

取代: IECQ-H MOODY 20.0020 Issue 2 发出日期: 2023/06/29 原发出日期: 2020/07/24 

认证机构证书号码: 05382006007 到期日期: 2026/07/23   

 

适用于: 

适合于欧洲指令 

2011/65/EU ("RoHS")和对应所有发布的补充指令 

                  连展科技电子（昆山）有限公司 

 江苏省昆山市张浦镇花苑路 925 号 

中国 
 

按照国际电工技术委员会电子零件质量评估制度(IECQ)的『基本规章IECQ 01』、『程序规章IECQ03-5 有害物

质过程管理』及IECQ QC 080000 ，此组织已开发和建立有害物质过程管理程序及有关过程 ，并经过审查核，

确定符合IECQ HSPM组织认可机制的有关要求。 

•  IECQ QC 080000:2017 -  有害物质过程管理体系要求 

此证书适用于以下活动范围內的所有电子零件、组裝件、相关物料和过程 

                  电子产品连接器的设计和制造, 电子产品线材组件的制造 
 

证书由以下认证机构(CB)发出: 

 

Intertek Certification Ltd. 

授权人:                                    

Calin Moldovean 
 

10A Victory Park Victory Road, Derby DE24 8ZF 
United Kingdom 

    
 

此证书的有效性由持续监督审核维持。 

注: 此合格证书可根据『IECQ 程序规章』而被暫停或撤销。 

此证书必須与其附件整套复印。 

此证书不可转让及为发出机构的财产。 

此证书的状态及真实性可于 IECQ 正式网页 www.iecq.org 英文证书验证。  
 

http://www.iecq.org/


•

•

  Applicable to: 
European Directive 2011/65/EU (“RoHS – Restriction of the use Of certain Hazardous Substances”) in
electrical and electronic equipment. Including all published amendments  

IECQ QC 080000:2017 - Hazardous Substance Process Management System Requirements
 

 

IEC QUALITY ASSESSMENT SYSTEM (IECQ)
covering Electronic Components,

Assemblies, Related Materials and Processes
For rules and details of the IECQ visit www.iecq.org

IECQ Certificate of Conformity
Hazardous Substance Process Management

IECQ Certificate No.: IECQ-H MOODY 20.0020 Issue No.: 3 Status: Current

Supersedes: IECQ-H MOODY 20.0020 Issue 2 Issue Date: 2023/06/29 Org Issue: 2020/07/24

CB Reference No.: 05382006007 Expiration: 2026/07/23

Advanced Connectek (KunShan) Ltd.
No.925, Huayuan Road, Zhangpu Town, Kunshan City, Jiangsu Province

China
The organization has developed and implemented Hazardous Substance Process Management procedures and
related processes which have been assessed and found to comply with the applicable requirements for IECQ
HSPM organization approval which is in accordance with the Basic Rules IECQ 01 and Rules of Procedure
IECQ 03-5 "IECQ Hazardous Substances Process Management" of the IEC Quality Assessment System for
Electronic Components (IECQ), and with respect to the IECQ Specification:

This Certificate is applicable to all electronic components, assemblies, related materials and
processes for the following scope of activities:

Design and Manufacture of connectors for  electronics industry.  Manufacture of cable assemblies for
electronics industry.

Issued by the Certification Body: Intertek Certification Ltd.
10A Victory Park
Victory Road, Derby DE24 8ZF
United Kingdom

Authorized person:
Calin Moldovean

The validity of this certificate is maintained through on-going surveillance audits by the
IECQ CB issuing this certificate.

This Certificate of Conformity may be suspended or withdrawn in accordance with the
Rules of Procedure of the IECQ System and its Schemes.

This certificate and any schedule(s) may only be reproduced in full.
This certificate is not transferable and remains the property of the issuing IECQ CB.

The Status and authenticity of this certificate may be verified by visiting www.iecq.org
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